
pozemkov. V júli 2015 bol dotknutým 
vlastníkom zaslaný list s našou ponu-
kou a v septembri plánujeme osobné 
stretnutie, aby sme mohli postupne rea-
lizovať výkup týchto pozemkov. Aby 
sme mohli v obci budovať, je potrebné 
zrealizovať nové trafostanice, jedna bu-
de na Záhumeniciach. Okrem toho in-
tenzívne pracujeme na rekonštrukcii 
verejného osvetlenia.  Žiadosť bola pod-
písaná v januári 2013 doteraz sa nepo-
darilo úspešne ukončiť verejné obstará-
vanie. VO realizované na jar 2015 bolo 
neúspešné, nakoľko sme obstarávali to, 
čo sme nemali. Ako sa to mohlo stať? 
K pôvodnej žiadosti bol predložený 
výkaz výmer, v ktorom sa pri žiadosti 
o zmenu sodíkových svetiel na LED 
svetlá mali vymeniť len 4 položky 
v pôvodnom výkaze výmere, avšak 
v septembri 2014 p. Slávik na podnet 
zastupiteľstva vypracoval nový projekt 
aj so svetelným auditom, ale toto rieše-
nie by bolo už k inej žiadosti, preto sme 
obstarávali to čo sme nemali. Prizná-
vam, po zistení tejto skutočnosti som 
bola veľmi sklamaná, ale nevzdávala 
som sa a vybojovala som predĺženie 
termínu realizácie do konca decembra 
2015 a možnosť urobiť ešte jedno VO. 
Budúci týždeň sa rozhodne medzi fir-
mami Venimex Bratislava a Elpik Ener-
go. Teraz nás už čaká len kontrola prie-
behu VO na SEIA v Košiciach. Ak  táto 
bude úspešná, výmenu svetiel zrealizu-
jeme ešte v tomto roku. V opačnom 
prípade prídeme o dotáciu a LED svet-
lá.           Štvrtý pilier: K zvyšovaniu kva-
lity života  našich obyvateľov od detí 
cez mládež, dospelých a seniorov pri-
speje rekonštrukcia ZŠ na MŠ, ktorá by 

na konci horúceho a suchého leta držíte 
v rukách druhé vydanie Dojčanských 
novín.  Napriek horúčavám a častokrát 
v tomto lete skrátenému pracovnému 
času na Obecnom úrade, pracovali sme 
ako včeličky a zúčastňovali sme sa aj 
letných podujatí pripravených spolo-
čenskými organizáciami v našej obci 
a sami viete, že ich bolo nemálo. Teší 
ma, že mnohí z Vás prišli podporiť or-
ganizátorov, že ich snaha a náročná prí-
prava nevyšla nadarmo. O týchto let-
ných aktivitách sa dočítate vo vnútri 
čísla. 

Ako som uviedla v prvom čísle Dojčan-
ských novín volebný program môjho 
tímu stojí na štyroch pilieroch, ktoré sa 
snažím od začiatku svojho pôsobenia na 
p o s t e  s t a r o s t k y  n a p ĺ ň a ť .                          
Prvý pilier: Starostlivosť o čistotu 
a úpravu verejných priestranstiev – 
i naďalej sme pokračovali v čistení verej-
ných priestranstiev – chodníkov, prie-
kop aj záhonov v revitalizovanej časti 
obce. Chcela by som Vás v tejto súvis-
losti poprosiť, či by ste nám nepomohli 
a po vyčistení priekop a chodníkov pred 
Vašim domom si tieto priestory udržia-
vali v čistote. V spolupráci 
s Agrostavom Senica sme čistili potok 
pretekajúci cez dedinu a po rokova-
niach s riaditeľkou Povodia Moravy 
Ing. Martinkovičovou sme začali 
s čistením splavu a potoka pri kaplnke 
a pokračovali s čistením potoka medzi 
p. Ščepkovou, p. Černochom 
a p. Hajlom, ktorí nám umožnili použiť 
ich pozemky ako prístup techniky 
k potoku. Časť medzi domami sa čistila 
ručne. Po vyčistení potoka pretekajúce-

ho cez dedinu sme začali s úpravou bre-
hov a dopĺňaním dlaždíc. Neustále od-
vážame odpad z dvora obecného úra-
du, zabezpečili sme pristavenie kontaj-
nerov na papier, nebezpečný odpad 
a textil pred obecný úrad. Upravili sme 
priestranstvo pred Domom smútku 
a začali sme s búracími a terénnymi 
úpravami na spevnenej ploche – parko-
v i s k u  p r i  c i n t o r í n e .                                         

V súčasnosti je pripravená projektová 
dokumentácia na odsúhlasenie SSC 
v Senici k vybudovaniu bezbariérového 
prístupu na cintorín. Súhlas TTSK sme 
získali ešte v  máji 2015.                           
Druhý pilier: V oblasti kanalizácie má-
me dopracovanú štúdiu pripojenia na 
ČOV Senica (vypracoval Ing. Budovič), 
ktorú ešte musia prerokovať a schváliť 
všetky tri obce napojené na súčasnú 
ČOV. Pripravujem projekt na enviro-
mentálny fond – dobudovanie kanalizá-
cie v obci a ďalšie dva projekty na zatep-
l e n i e  Z Š  a  M Š .                                                                 
Tretí pilier: Intenzívne rokujeme s p. 
Šimkom o odkúpení pozemku 
a pripravujeme výstavbu bytovky zo 
ŠFRB. Spolu s poslancami sme si boli 
pozrieť projekt budovania takejto by-
tovky v Tomášove. Uskutočnili sme 
stretnutie s časťou vlastníkov pozem-
kov na Záhumeniciach, kde sme im 
prezentovali náš zámer, diskutovali sme 
o podmienkach odkúpenie týchto po-
zemkov, ako aj o odpredaji stavebných 

Vážení spoluobčania, 

ŽIADOSŤ O SPOLUPRÁCU OBČANOV  

Stav ciest a chodníkov v našej obci nie je uspokojivý, no i napriek tomu Vás chceme požiadať, aby ste 

neparkovali na chodníkoch. Počas jesene by sme chceli časť chodníkov upraviť, aby boli bezpečne 

schodné. Tiež by sme Vás chceli poprosiť, aby ste neparkovali a netočili sa na upravenom priestranstve 

pred Domom smútku. Ďakujeme.                                                                                                         -OÚ Dojč- 
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mala byť ukončená v priebehu septem-
bra. Sme vo finalizácii projektovej doku-
mentácie Zariadenia pre seniorov, na 
ktorý sme získali v tomto roku od mi-
nisterstva financií nenávratný finančný 

príspevok vo výške 9 000 €. Naši mlá-
dežníci v spolupráci s obcou podali pro-
jekt SPPoločne „Zlepšime si Slovensko“ 
pod názvom Freestylové ihrisko, ktoré 
už začali budovať v priestoroch medzi 
multifunkčným a futbalovým ihriskom. 
V júli boli ukončené práce na PHSR na 
roky 2014 – 2020. Ďakujem Vám všet-
kým, ktorí ste sa zapojili do ankety či už 
elektronickej  na webstránke obce alebo 
papierovej, ktorá Vám bola naschránko-
vaná, ale aj ponúknutá v potravinách 
Jednota. Vyhodnotenie ankety nájdete 
na http://www.dojc.sk/samosprava/
u r a d n a - t a b u l a / p r o g r a m -
hospodarskeho-rozvoja-a-socialneho-
rozvoja-45.html?ftresult=PHSR             
11. mája som sa spolu s manželmi Lau-
kovými a s p. Novotníčkom zúčastnila 
výstavy nášho rodáka Júliusa Koreszku 
v Skalici, kde som sa stretla aj 
s riaditeľkou Záhorského múzea PhDr. 
Vierou Drahošovou, s ktorou sme kon-
zultovali návrh miestneho odboru Mati-
ce slovenskej v Dojči na nákup obrazu, 
resp. reprodukcie obrazu Júliusa Ko-

reszku, ako aj archeologické výskumy 
a  n á l e z y  v  o b c i  D o j č .                     
V spolupráci s miestnym odbo-
rom Matice slovenskej sme začali pri-
pravovať obnovu dojčanského kroja. 
Mali sme stretnutie s PhDr. Máriou Za-
jíčkovou, ktorá analýzou fotografií popí-
sala jednotlivé časti dojčanského kroja, 
uviedla nás do materiálového zloženia 
jednotlivých častí a spoločne sme navští-
vili predajňu krojových látok 
v  U h e r s k o m  H r a d i š t i .                          
V júni som riešila s Okresným úradom 
životného prostredia aj s RÚVZ v Senici 
vypúšťanie žumpových splaškov do 
potoka. Jedná sa o závažný priestupok 
voči ochrane zdravia obyvateľstva 
a prírody. Pri takomto priestupku je 
potrebné zavolať políciu, ktorá zabezpe-
čí odber vzoriek vody prostredníctvom 
RÚVZ. V tomto prípade sa tak neudia-
lo, preto sme tento prípad riešili doho-
vorom a upozornením. Chcem upozor-
niť všetkých, ktorí majú vpuste do poto-
ka, aby skutočne cez ne išla len dažďová 
voda zo zvodov a voda z odvodnenia 
pozemkov. Do potoka nesmú ísť ani 
odpadové vody z práčky či kúpeľne. Pri 
stretnutí na OÚ ŽP si odo mňa pýtali 
VZN o žumpách. Nakoľko ho nemáme, 
začali sme na ňom pracovať. Potok pre-

Vážení spoluobčania  ... pokračovanie z prvej strany 

tekajúci cez dedinu sa snažíme udržia-
vať čistý, preto Vás žiadam, aby ste nám 
v tejto našej snahe pomohli 
a nevypúšťali doň žumpové splašky. 
V jeseni budeme dopĺňať dopravné 
značenie v zmysle Dopravného paspor-
tu. Stĺpiky a dopravné značky máme už 
na Obecnom úrade, ale z dôvodu horú-
čav a vysušenej pôdy sme nevŕtali pät-
ky na osadenie stĺpov. V časti pri škole 
budú odstránené betónové spomaľova-
cie pruhy a  budú nahradené originál-
nymi spomaľovacími pruhmi po celej 
šírke vozovky. Spomaľovací pruh bude 
umiestnený aj na „jabĺčkovú“ cestu 
pred pozemkom p. Hrubšu. 

Aj prostredníctvom Dojčanských novín 
Vás chceme informovať o dianí v Dojči, 
o pripravovaných akciách, ale aj 
o zasadnutiach Obecného zastupiteľ-
stva, činnosti starostky obce 
a spoločenských organizácií pôsobiacich 
v obci. Naše obecné noviny vychádzali 
v minulosti nepravidelne, ale cieľom 
redakčnej rady je poskytnúť informačný 
zdroj pre obyvateľov, a práve preto sme 
sa rozhodli, že budú vychádzať trikrát 
v roku. Prispievateľmi môžete byť aj 
Vy, stačí zaslať Váš príspevok na adresu 

obec@dojc.sk.            -Slavomíra Melišová- 
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REKONŠTRUKCIA ZŠ NA MŠ   Dňa 1. júna 2015 bolo odovzdané stavenisko – prie-

story pavilónu ZŠ pri ceste – stavebnej firme Construction s.r.o. Nadlice, ktorá vyhrala verejné 

obstarávanie „Rekonštrukcia základnej školy na materskú školu v Dojči“. Pracovať na stavbe 

sa reálne začalo o týždeň 8. júna. Rekonštrukciu od začiatku sprevádzajú komplikácie, ktoré 

vyplynuli z podcenenej prípravy projektovej dokumentácie ešte z roku 2009. K verejnému 

obstarávaniu Ing. Peter Leška aktualizoval výkaz výmer na súčasné ceny. Dva základné doku-

menty stavby – výkaz výmer  a projektová dokumentácia uvádzajú rozdielne údaje. Tiež proti-

požiarny projekt zo septembra 2014 nebol v súlade s existujúcou projektovou dokumentáciou 

a úplne chýbal projekt bleskozvodu, dopĺňali sa okná o otváracie časti, riešila sa elektroinštalá-

cia v časti školy, termohlavice na vykurovacích telesách v škole, chýbajúce hydranty v areáli 

školy.  Tieto zmeny a doplnky vyžadovali aj navýšenie finančných prostriedkov, čo už bolo 

sčasti schválené aj na júnovom zasadnutí obecného zastupiteľstva. Našou snahou bolo doplniť 

chýbajúcu dokumentáciu a na pravidelných kontrolných dňoch odkonzultovať zmeny 

v projektovej dokumentácii a zapísať ich do stavebného denníka. O všetkých zmenách 

a problémoch sú informovaní aj poslanci OZ. Stavba mala byť ukončená do 30.7.2015, ale 

nakoľko sa zistili nezrovnalosti v základnej dokumentácii stavby, už na prvom kontrolnom dni 

sme termín posunuli o týždeň a stavba mala byť odovzdaná 7.8.2015. Bohužiaľ, nestalo sa tak. 

Začiatkom augusta sa začalo len s omietaním stien, pričom realizátor použil nevhodnú omiet-

ku, ktorá spôsobila praskanie stien a opadnutie omietky až po tehlu. Realizátor v prvom rade 

podcenil množstvo pracovníkov na stavbe a za túto svoju chybu bude platiť penalizáciu za 

neskoršie odovzdanie stavby, než je zadefinované v zmluve o dielo. Verím, že i keď nový 

školský rok nezačneme v nových priestoroch materskej školy, ešte v jeseni sa materská škola 

presťahuje do zrekonštruovaných a skolaudovaných priestorov.                   -Slavomíra Melišová- 

OZNAM 

O z n a m u j e m e  o b y v a t e ľ o m , 
že v zmysle platného VZN č. 6/2015 
Prevádzkový poriadok pohrebiska, 
ods. č. 3 je každý, kto robí stavebné 
úpravy hrobového miesta, povinný 
túto skutočnosť oznámiť prevádz-
kovateľovi pohrebiska - obci Dojč. 
Za stavebnú úpravu sa považuje 
vybudovanie alebo oprava obruby, 
osadenie alebo oprava pomníka 
a náhrobnej dosky. Vzor oznámenia 
nájdete na webstránke alebo 
na Obecnom úrade. 

Zároveň chceme oznámiť občanom, že na 
stránke obce sú  zverejňované  nové Vše-
obecne záväzné nariadenia, ktoré budú 
môcť občania prostredníctvom interneto-

vej stránky ale aj osobne pripomienkovať.                          

                                        -Slavomíra Melišová- 

http://www.dojc.sk/samosprava/uradna-tabula/program-hospodarskeho-rozvoja-a-socialneho-rozvoja-45.html?ftresult=PHSR
http://www.dojc.sk/samosprava/uradna-tabula/program-hospodarskeho-rozvoja-a-socialneho-rozvoja-45.html?ftresult=PHSR
http://www.dojc.sk/samosprava/uradna-tabula/program-hospodarskeho-rozvoja-a-socialneho-rozvoja-45.html?ftresult=PHSR
http://www.dojc.sk/samosprava/uradna-tabula/program-hospodarskeho-rozvoja-a-socialneho-rozvoja-45.html?ftresult=PHSR
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22.5.2015 —6.  zasadnutie 

 OZ schválilo: 
 navrhovanú 3. zmenu  rozpočtu obce na rok 2015. 

 rokovací poriadok obecného zastupiteľstva. 

 OZ vydalo: 
 VZN č. 1/2015, ktorým sa určuje postup pri tvorbe a vydávaní vše-

obecne záväzných nariadení a vnútorných noriem Obce Dojč. 

 VZN č. 2/2015 o odpadoch 

 VZN č. 3/2015 o poskytovaní informácií 

 VZN č. 4/2015 o poskytovaní dotácií z rozpočtu Obce Dojč 

 VZN č. 5/2015 Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska 

 VZN č. 6/2015 Prevádzkový poriadok pohrebiska.  

 OZ súhlasilo: 
 so žiadosťou p. Petra Konečného o poskytnutie nenávratného fi-

nančného príspevku na akciu „Ukážka bojov 1. sv. vojny a ČSLA“, 
ktorá sa uskutoční 11.07.2015. Finančný príspevok sa poskytne vo 

výške 500,00 €. Dotácia bude poskytnutá v zmysle VZN č. 4/2015 
o dotáciách.  

 so zmenou miestnych poplatkov.  

 s odpredajom obecného pozemku  parc. č. 261/1 v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov podľa § 
9a ods. 8 písm. b), za cenu určenú znaleckým posudkom č. 32/2015 
vypracovaným Ing. Stanislavom Lasicom za 5,18 m2.  

 s uskutočnením hudobných zábav v termíne 27.6.2015 a 22.8.2015 p. 
Gregorom Masarykom v areáli Hostinca pod Akropolou v čase od 
18,00 h do 02,00 h. 

 s uskutočnením letného kina – premietanie filmov v spolupráci s 
firmou DOLURE v termínoch 17.7.2015, 24.7.2015 a 31.7.2015 p. Gre-
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VÝBER DANÍ Miestne dane a poplatky sú významným zdrojom financovania samosprávy. Od začiatku môjho pôsobenia na poste 

starostky sa zaujímam o ich výpočet, zasielanie rozhodnutí a výziev, ako aj o napĺňanie tejto položky v príjmovej časti rozpočtu obce. 
V máji 2015 sme posielali prvé výzvy na nezaplatené miestne dane a poplatky na základe rozhodnutí, ktoré Vám boli doručené najneskôr 
28. februára 2015. A vtedy som odhalila problém, keď niekoľkí z Vás prišli s príjmovými pokladničnými dokladmi, ktoré preukazovali zapla-
tenie miestnych daní a poplatkov do pokladne Obecného úradu.  Na základe tejto skutočnosti sme vyzvali občanov, ktorí platili v hotovosti 
do pokladne Obecného úradu, aby prišli a predložili príjmové pokladničné doklady. Na základe analýzy dokladov som podala trestné 
oznámenie na zamestnankyňu Obecného úradu v Dojči za spreneveru a rozviazala som s ňou okamžite pracovný pomer. Momentálne 
stále prebieha konanie na polícii. Toto trestné oznámenie bol len začiatok, začali sme dôkladne kontrolovať vydané rozhodnutia 
o miestnych daniach a poplatkoch v roku 2015 a porovnali ich s bankovými výpismi a príjmovými pokladničnými dokladmi v archíve Obec-
ného úradu, ale aj s tými, ktoré ste nám predložili. Keďže sme práve rok 2014 mali na audite, pokračovali sme v kontrole roku 2013. 
V týchto dňoch Vám boli doručené výzvy na zaplatenie miestnych daní a poplatkov za rok 2013. I teraz však prichádzate s potvrdenkami 
o ich úhrade. Tieto nezrovnalosti budeme ďalej spracovávať a predložíme ich polícii. Ospravedlňujem sa za vzniknuté problémy.  Možno 
Vám príde, že Vás obťažujeme,  lebo chceme po Vás doklady spred niekoľkých rokov, ale skutočne je to nevyhnutné. Nejedná sa 
v sumáre o zanedbateľné sumy. Tiež sa snažím o spravodlivosť, aby miestne dane a poplatky platili všetci. V konečnom dôsledku je to 

pre nás všetkých, pre rozvoj našej obce, pre udržiavanie čistoty a poriadku v obci. 

Vyzývam Vás všetkých, ktorí ste si azda povedali, mňa sa to netýka, ja mám všetko poplatené, aby ste prišli na Obecný úrad a predložili 
na kontrolu všetky príjmové pokladničné doklady z predchádzajúcich rokov. My naďalej kontrolujeme a porovnávame rozhodnutia 

s došlými platbami.  Momentálne kontrolujeme rok 2014.                                                                                                                            

Uvedomujem si, že som zrušila uznesenie Obecného zastupiteľstva, ktoré hovorilo o tom, že miestne dane a poplatky sa môžu platiť len 
prevodom z účtu a nie v hotovosti, a tak som umožnila pracovníčke Obecného úradu spreneveriť finančné prostriedky. Dôslednou kontro-
lou sa však jej činnosť odhalila. Platba do pokladne na Obecnom úrade je služba pre Vás, najmä starších občanov, ktorí nemáte toľko 
skúseností s internet bankingom a modernými technológiami. Aby sa už podobná situácia nevyskytla, meníme na obci účtovný softvér, 
ktorý pri platbe do pokladne v hotovosti priamo platbu zaúčtuje a Vy dostanete príjmový pokladničný doklad vytlačený softvérom. Zvýši sa 
tým prehľadnosť jednotlivých platieb a  bezpečnosť  narábania s finančnými prostriedkami v hotovosti.                                                    
Ďakujem Vám za pochopenie a spoluprácu pri riešení tohto závažného problému, bez Vás by sme neboli schopní usporiadať miestne 

dane a poplatky.                                                                                                                                                                 -Slavomíra Melišová- 

gorom Masarykom v areáli Hostinca pod Akropolou v čase od 
21,00 h do 24,00 h.  

19.6.2015 —7.  zasadnutie 

 OZ schválilo: 

 záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2014 bez 
výhrad. 

 použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu RF vo 

výške 93 111,44 € a následné použitie na investičné akcie obce. 

 použitie sumy 155 000 € z RF na rekonštrukciu ZŠ na MŠ. 

 OZ súhlasilo: 

 so žiadosťou o poskytnutie mimoriadnej dotácie pre TJ Druž-

stevník Dojč vo výške 900,- €. Dotácia bude poskytnutá v zmysle 
VZN č. 4/2015 o dotáciách. OÚ vyzve TJ Družstevník Dojč na 
doplnenie dokladov žiadosti v zmysle VZN č. 4/2015. 

 s tanečnou zábavou, ktorá sa uskutoční po 15. ročníku futbalo-
vého turnaja AXIAL CUP v nedeľu 5.7.2015 do 02,00 h. 

 s nočnou hasičskou súťažou „O putovný pohár starostky obce 
Dojč“ spojenú s diskotékou, ktorá sa uskutoční v sobotu 8.8.2015 
od 20,00 h do 02,00h. 

 s rozlúčkou s prázdninami spojenú s diskotékou a vypúšťaním 
lampiónov šťastia, ktorá sa uskutoční v sobotu 15.8.2015 od 
16,00 h do 02,00h. 

 s vianočnou dedinou spojenou s Mikulášskym príchodom v KD 
v Dojči, ktorá sa uskutoční v sobotu 5.12.2015. 

 s Maškarným plesom pre deti a večer s Maškarným plesom pre 
dospelých, ktoré sa uskutoční v sobotu 16.1.2016 v kultúrnom 
dome v Dojči. 

 so Všeobecne záväzným naradením, ktorým sa zrušuje ZŠ Dojč 
č. 137 a MŠ Dojč č. 139 a zriaďuje sa Základná škola s materskou 
školou Dojč č. 137. 



Posedenia  pri  speve s  harmonikou  

Zámerom Komisie školstva, kultúry a športu pri OZ v Dojči je ponúknuť Vám možnosť stretávať sa v niektorú, vopred 

ohlásenú sobotu večer, v priestoroch zasadačky OÚ, za účelom spoločne si zaspievať bez obáv a ostychu či viem, alebo 

neviem spievať. 

Cieľom je, aby všetci spievali s radosťou a zo srdca. Dôvod je celkom prostý. Už od nepamäti sa ľudia stretávali. Už od 

nepamäti spievali piesne vo chvíľach radosti, žiaľu i smútku, v čase obáv, či na rozlúčku... A tak sa ľudová pieseň, ako po-

klad odovzdávala aj v Dojči z pokolenia na pokolenie. Spievali deti, mladí, devy i mládenci, ale aj dospelí a staršia generá-

cia. O hudobný sprievod, počas našich stretnutí sa doteraz postarali pán Stanislav Hutta, pán Stanislav Rehák a pán Emil 

Gajar, za čo im patrí naša vďaka a obdiv zároveň. Počas druhého stretnutia vystúpili s krátkym pásmom deti Annamária 

Tománková a Adrián Marek. Texty piesní, spievaných počas stretnutia, sú každému účastníkovi k dispozícii. Drobné ob-

čerstvenie je financované z pokladne OÚ. Vynikajúce zákusky, ktoré sme mali možnosť ochutnať, boli zhotovené prítom-

nými dojčanskými gazdinkami, ktoré sa podelili o svoje kulinárske úspechy s ostatnými prítomnými. 

Týmto spôsobom by sme prostredníctvom našich stretnutí chceli vytvoriť tradičné stretávanie sa milovníkov ľudových 

piesní v Dojči. Staršie ľudové piesne pomaly upadli do zabudnutia. Snažme sa ich oživiť opakovaným spievaním 

a zachovávať ich aj pre ďalšie generácie. Príďte si medzi nás posedieť a zaspievať si!                                 -Zuzana Macková- 
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Info o činnosti Komisie kultúry, športu a školstva  

DEŇ DETÍ  

Dňa 30. mája 2015 zorganizovali poslanci Obecného zastupiteľstva a členovia komisií z radov občanov v Dojči 

súťaže pre deti pri príležitosti ich sviatku – MDD. Popoludňajšie podujatie sa stretlo s pozitívnymi reakciami 

a nadšením zo strany našich najmenších. V zápale súťaženia na jednotlivých stanovištiach pokukávali po odme-

nách, ktoré mali možnosť dosiahnuť. Vyskúšať si mohli aj poskytovanie prvej pomoci a obväzovú techniku. Pre-

dovšetkým chlapcov zaujalo vybavenie hasičského zásahového vozidla a sedenie v ňom. Pre všetky deti bola 

okrem výhier pripravená aj sladká odmena.                                                                                   -Zuzana Macková- 



SLÁVNOSŤ PRVÉHO SVÄTÉHO PRIJÍMANIA 

  „Najmilší Ježiš, priateľ čistých dietok, verím, že si prítomný tu na 

oltári v bielej hostii, že sa na mňa dívaš a tešíš sa zo mňa, lebo milu-

ješ dobré dietky. Najdrahší Ježiš, Ty sa teraz chystáš ku mne. Ja Ťa 

s radosťou čakám a viem, že ma raz zavedieš do Tvojho krásneho 

neba, aby ma nikto nemohol od Teba odtrhnúť!“ 

V živote človek zažíva udalosti, ktoré zanechajú nezabudnuteľné 

spomienky na duši, zohrejú naše srdcia a pomáhajú nám pri preko-

návaní prekážok a ťažkostí každodenného života. Prvé sväté prijí-

manie takouto udalosťou bezpochyby je. Je to krásny a vzácny deň 

s nezabudnuteľnou atmosférou, ktorý s radosťou očakávajú nielen 

deti, ale aj ich rodičia, starí i krstní rodičia a celé rodiny. 

Významnou udalosťou sa pre prvoprijímajúce deti našej farnosti stal          

14. jún 2015, kedy vo farskom kostole Všetkých svätých v Dojči 

prijali prvé sväté prijímanie. Dojímavá atmosféra v chládku kostola, 

krásne vyzdobeného nádhernými kvetmi, vstup sprievodu detí, ode-

tých do slávnostných šiat na čele s krížom, miništrantmi a kňazom... 

Pán farár v homílii s láskou hovoril do sŕdc detí, ich rodičov 

i ostatných prítomných. 

Pre deti začal život s Pánom Ježišom, ktorého práve v Eucharistii 

prijali, aby precítili jeho lásku a aby tejto láske zostali verní po celý 

život. Všetci si úprimne želáme, aby každá cesta detí za Pánom Ježi-

šom bola vždy plná nadšenia a očakávania, tak, ako v deň ich prvého 

svätého prijímania. 

V nedeľu, 14. júna 2015, prijali z rúk pána farára Mgr. Stani-

slava Sabola prvýkrát Ježiša v Oltárnej Sviatosti deti: Valéria 

Sarah Horná, Natália Hrebenárová, Nikola Kapsová, Viktória Krát-

ka, Martin Majdan, Pavol Masaryk, Annamária Tománková,           

Aneta Žilínková.  

Štatistika obyvateľstva k 17.8.2015 
 

Narodili sa: 
Agáta Petrlová –  nar. 17.05.2015 v Skalici 

 

Vivien Gejgušová – nar. 29.05.2015 v Trenčíne 
 

Sebastian Vašek –    nar. 18.07.2015 v Skalici 
 

Mária Vymislická –   nar. 30.07.2015 v Skalici 
 

Sofia Vicianová – nar. 10.08.2015 na Myjave  
 

Lukáš Žilínek – nar. 17.8.2015 v Skalici 
 

 

Zosobášili sa: 
Jaroslav Blatnický a Jana Jurčíková 

1.07.2015 v Skalici 
 

Francisc Zifcsak a Mgr. Klaudia Čelústková  
04.07.2015 v Senici 

 

Jozef Vyletel a Silvia Morávková 
25.07.2015 v Senici 

 

Zomreli: 
Terézia Vymislická 

nar. 06.10.1927   + 07.06.2015 
 

Jozef Pakosta  
nar. 05.01.1936    + 29.06.2015 

 

Vilma Gajarová 
nar. 04.11.1920    + 16.07.2015 

 

Jozef Komárek  
nar. 12.09.1920    +  01.08.2015 
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Spoločenské udalosti v Dojči 

 
SVIATOSŤ BIRMOVANIA 

12. septembra 2015 

o 10:00 hodine 

Farský kostol Všetkých svätých v Dojči 

ZAUJÍMAVOSŤ—HISTORICKÉ MAPY 

 www.arcanum.hu 

 „mapire! 

 výber historického obdobia 

 klik—priblíženie oblasti, ktorá 
Vás zaujíma 



 

Členovia MO MS v Dojči si pripomenuli 120 výročie narodenia významného slovenského maliara – krajinára Júliusa 

Koreszku, ktorý sa narodil v Dojči 24.2.1895. Na dvakrát navštívili výstavu jeho diel v Záhorskom múzeu v Skalici – aj 

s našou p. starostkou. Zároveň OZ prijalo žiadosť MO MS Dojč o osadenie pamätnej tabule nášmu rodákovi a  

preskúmanie možnosti zakúpenia reprodukcie niektorého z jeho diel. V máji sa uskutočnilo Valné zhromaždenie MO 

MS Dojč, ktoré svojou prítomnosťou poctila pani starostka Slavomíra Melišová a tiež  1. podpredseda Matice 

slovenskej Jozef  Šimonovič. Členovia boli oboznámení so situáciou v Matici slovenskej a čo robí jej nové vedenie        

v Martine. Zároveň  prerokovali ďalšie aktivity v činnosti  MO MS. V júni sme opätovne vyčistili studničku Hučák, 

pripravili sme ju na letnú sezónu. Bohužiaľ vandali nahádzali kamene, ktoré sme mali prichystané na obostavanie 

studničky do jej životodarnej vody. Tiež zničili drevenú tabuľku, na ktorú náš člen zo Štefanova vypálil báseň o vode 

od Milana Rúfusa. Na druhej strane po osadení suda na odpad sa zlepšila čistota okolia studničky, návštevníci hádžu 

odpad do tohto suda. Verím, že trpezlivosťou a pretrvávajúcou starostlivosťou docielime, že si ľudia budú toto miesto 

vážiť a vzájomne dozrieme, aby sa neničilo. V júli sme spojili nadšencov a iniciovali sme  kroky k obnove dojčanského 

kroja.,  Mária Zajíčková, bývalá pracovníčka Záhorského múzea v Skalici na dôchodku, ktorá robila výskum krojov              

v Dojči pri tvorbe monografie o našej obci, nám poskytuje odborný dohľad. Teší nás, že vedenie obce  a p. starostka si 

vzali túto myšlienku za svoju  a obec mieni finančne vykryť nákup materiálu a šitie krojov, čím bude mať zabezpečenú 

prezentáciu. Mieni prispieť k obnove orginálneho ženského aj mužského kroja podľa dobových fotografií spred                

1. svetovej vojny. Prvý kroj sa podujala ušiť p. Ľubomíra Truppová. 

Plánované aktivity MO MS Dojč do konca r. 2015     

Na záver prázdnin sme pripravili súťažno-zábavné popoludnie pre deti, kde si môžu overiť svoje vedomosti 

o Slovensku, o svojej obci, ale aj o zvieratkách a viaceré zvieratká si aj popozerať na malej výstave. Odmenou 

za získané body budú drobnosti v detskom bazáre.V nedeľu 30.8. sú všetky deti vítané v parku pri hostinci 

Akropola, pozvánkou je aj plagátik. 

V októbri končí rok Ľudovíta Štúra, vyberieme ešte aktivitu, ktorou sa pripojíme k oslavám 200. výročia 
narodenia tohto slovenského velikána. 

Poslednú novembrovú sobotu – 28.11.2015 máme naplánovaný 3. ročník matičného krojovaného plesu. O jeho 
programe vás budeme priebežne informovať.                                                                                               -Pavol Kubík- 

Novinky spoločenských organizácií a združení v Dojči  

V nedeľu 5.júla 2015 usporiadal TJ Družstevník 
Dojč  15. ročník futbalového turnaja AXIAL 
CUP. Na turnaji sa zúčastnili 4 mužstvá Smrdá-
ky, Podbranč, Bukovec a Dojč. V prvom zápase 
vyhral Dojč nad Bukovcom a zaistil si miesto vo 
finále. V druhom zápase Podbranč porazil Smr-
dáky. 
Zápas o tretie miesto sa niesol v bojovom du-
chu. Víťazom tohto zápasu sa stalo mužstvo 
z Bukovca a odnieslo si tak pohár za tretie mies-
to. 
Všetci však očakávali finálový zápas Dojč -  
Podbranč a tešili sa na výkon domáceho muž-
stva. Domáci nesklamali a obhájili minuloročné 

víťazstvo s výsledkom 2:0. Turnaj rozhodovali S. Daniš a M. Hurbánek.   
Po turnaji ako každoročne bola diskotéka spojená s losovaním bohatej tomboly.                        -Pavol Zich- 

TJ Družstevník Dojč 
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Miestny odbor Matice slovenskej v Dojči  
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Historické výstrely v obci Dojč 

V apríli 2014 založilo pár miestnych nadšencov pre históriu v našej 

obci občianske združenie - Klub vojenskej a policajnej histórie 

Dojč. Po roku pôsobenia sa klub nielenže rozrástol o pár nových čle-

nov i mimo našej obce, ale aj zorganizoval malú ukážku pri príleži-

tosti jej oslobodenia. Ako klub sme sa počas celého roka zúčastnili 

viacerých podujatí zameraných prevažne na druhú svetovú vojnu. 

Týmto rokom 2015, kedy si pripomíname 70 rokov od ukončenia 

druhej svetovej vojny a hrôz s ňou spojených, sme sa rozhodli uspo-

riadať v našej obci akciu pod názvom „Historické výstrely v obci 

Dojč“. Na tomto podujatí ste mali možnosť vidieť vojenskú techni-

ku, dynamické ukážky, historickú vojenskú výstroj, vojenské tábory 

a snahu priblížiť život vojakov v poli. Počasie bolo priam ukážkové, 

avšak nevyhovovalo každému. Slnko hrialo a už len pri pohľade na 

účastníkov v plnej poľnej sa človek spotil. Program bol zahájený krát-

kym predstavením zúčastnenej techniky ako napr. nemecké Sd.Kfz. 

250, ruské obojživelné prieskumné vozidlo BRDM-2 a pod. Po krátkej 

prestávke nasledoval ďalší bod programu. Išlo o priblíženie doby, ktorú 

ešte veľa z Vás pamätá.  Cvičenie vojakov Československej ľudovej 

armády, resp. ČSĽA. Témou bolo 

zaistenie podozrivého predmetu v pohraničnej oblasti protichemickou jed-

notkou. Nasledoval konflikt medzi vojakmi ČSĽA a diverzantmi. Po úspeš-

nom zaistení nasledovali prípravy k hlavnej ukážke dňa. Tá bola zameraná 

na rok 1943 z oblasti Krymu. Konkrétne išlo o boje pri mestách Melitopol 

a Kachovka. Dôvodom, prečo sme zvolili ukážku z tejto oblasti a roku bolo 

to, že sa tu zúčastnila bojov aj Slovenská armáda. Návštevníci teda mohli 

vidieť aj vojakov Slovenského štátu. Ukážka začala príchodom sloven-

ských vojakov na pozície, ktoré 

boli následne napadnuté Červenou armádou a boli nútení sa vzdať. 

Po opevnení Červenej armády v dobitých pozíciách prišiel nemecký 

útok, ktorý dobil naspäť stratené pozície. Víťazstvo Nemcov však 

netrvalo dlho a sovietsky protiútok s leteckou podporou na seba ne-

nechal dlho čakať. Po vytlačení Nemcov z ich pozícií, postupovala 

Červená armáda až do nemeckého tábora a vo víťazstve už jej nič 

nestálo. Počas celého dňa sa mohli návštevníci občerstviť cigánskou 

pečienkou alebo dobre chladeným nápojom. Organizácia takéhoto 

podujatia je bohužiaľ veľmi nákladná a preto sme zaviedli 

aspoň symbolické vstupné jedno euro, na čo ale nebol od 

niektorých návštevníkov príliš pozitívny ohlas. Sme si ve-

domí niektorých chýb a nedostatkov, ktoré sa budeme sna-

žiť do budúcna odstrániť. Týmto podujatím sme chceli 

verejnosti priblížiť históriu, lebo ako hovorí známy výrok 

"Národ, ktorý nepozná svoju históriu, je odsúdený ju pre-

žiť znova.“ Dúfame, že sa z toho stane tradícia a že sa už 

o rok opäť uvidíme a prídete nás podporiť.                                                                                     -KVPH Dojč- 

Klub vojenskej a policajnej histórie Dojč  
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Obec Dojč Vás srdečne pozýva na                          

   I. obecný ples, ktorý sa bude konať         

dňa 30.1.2016 

(bližšie informácie uvedieme v ďalšom čísle Dojčanských novín) 

17. NOVEMBER 

Akčný výbor Dojč Vás pozýva na piaty ročník retro oslavy, 

ktorý sa uskutoční 17.11.2015 o 12:00 v našej obci, za úče-

lom pripomenutia 17. novembra 1989. Prepadli sme sa do 

akejsi demokracie, ktorá nám tu stále akosi nefunguje. Po  

26 rokoch slobody, ktorú sme si vybojovali, sa Slovensko  

premenilo do ideológie, ako to bolo vždy v histórii zo zrady 

politických elít. Politici zabudli, že majú slúžiť občanom 

a štátu, nie mafiánskym zoskupeniam, ktoré nám nechali 

rozkradnúť naše nadnárodné korporácie. Ktorý nám naši 

otcovia a starý otcovia vybudovali a zadlžili občanov pre 

ďalšie generácie. Týmto potvrdzujú že, život na Slovensku 

nemá budúcnosti a zaručenú demokraciu. Súdnictvo, proku-

ratúra, polícia, ako hlavné elementy demokracie sú v rukách 

politických elít. Preto sa snažím slobodne pripomenúť            

17. november pre mladých ľudí, aby sa neopakovali chyby, 

za ktoré by museli tvrdo platiť.                    -Stanislav Skala- 

Rodičovské združenie pri ZŠ Dojč Vás srdečne pozýva na 

Vianočnú dedinku spojenú s Mikulášskym predstavením. 

Akcia sa uskutoční dňa 5.12.2015 

Nákupom detských výtvorov podporíte našu Základnú školu. 

Tešíme sa na Vás. 


